
Vragen en toezeggingen Raad 27-01-2020. 

 

Voortgang verbreding N50 

Wethouder Simonse zegt toe dat hij de raad informeert over de voortgang van de 

overleggen en de planning van de N50. 

Reactie college:  

Samen met de provincies Flevoland en Overijssel en de gemeenten Kampen, 

Dronten, Urk en Noordoostpolder hebben we Rijkswaterstaat gevraagd 

aandacht te hebben voor de verkeersveiligheid op de N50 tussen de 

Ramspolbrug en het knooppunt Hattemerbroek. 

 

Door het toenemende aantal ongelukken en verkeersopstoppingen maken wij 

ons ernstig zorgen over de verkeersveiligheid van dit gedeelte van de N50. Via 

een gezamenlijke brief hebben we Rijkswaterstaat gevraagd om een 

verkeersveiligheidsaudit uit te laten voeren. De agenda’s van de bestuurders 

van Rijkswaterstaat lieten zich niet dwingen en we hebben daarom hier pas 

afgelopen week een gesprek over gehad. 

 

Afgesproken is dat de verschillende gemeenten, provincies en Rijkswaterstaat 

samen met een adviseur verkeersveiligheid en een externe 

‘wegbelevingsexpert’ in gesprek te gaan om alle mogelijkheden ten aanzien van 

de veiligheid op korte termijn te bespreken. Het gaat dan om het gehele traject 

op de N50 vanaf de Ramspolbrug t/m Hattemerbroek, waarbij rekening 

gehouden wordt met de verbreding van het traject Kampen-Kampen Zuid. We 

blijven ons inzetten en houden u op de hoogte van de vorderingen. 

 

Koersdocument afval 

Wethouder Simonse zegt toe dat er twee jaar na invoering van het nieuwe 

afvalinzamelsysteem een evaluatie wordt gehouden, waarbij ook de inkomenseffecten 

voor inwoners in beeld gebracht worden. 

Reactie college:  

 

Financieel afwegingskader 

Wethouder Wijnants zegt toe dat bij de behandeling van de perspectiefnota een 

uitwerking komt van alle grote investeringen in een financieel afwegingskader. 

Reactie college:  

Bij de behandeling van de perspectiefnota komt een uitwerking van alle grote 

investeringen in een financieel afwegingskader voor de raad. 


